

tes recommandant la remise d'un dépôt de \$120 à M. A. Tremblay, en rapport avec le contrat pour l'établissement de l'Hôpital des Varioleux.

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

6.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 3 juillet 1912, question de l'échevin Monahan. Le Bureau des Commissaires a-t-il référé à la Commission des Chemins de Fer, la demande de la Compagnie du Grand Tronc pour la permission de poser une voie sur la jetée dans le quartier St-Gabriel.

Résolu: D'informer le Conseil, en réponse que non.

7.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil tenue le 3 juillet 1912, à l'effet de référer au Bureau des Commissaires un rapport recommandant d'accorder la permission à la Cie du Grand Tronc de poser 5 voies à travers la rue Lusignan.

Résolu: De réitérer le rapport en date du 22 juin 1912, en ajoutant la condition suivante:

"La Compagnie du Grand Tronc, avant la pose desdites voies, devra transporter la barrière située sur le côté nord de manière à enclore toutes les voies."

8.—Résolu: De prier le Trésorier de la Cité de faire rapport sur la valeur du logement actuellement occupé par M. Lajeunesse, à l'Hôtel-de-Ville, y compris l'éclairage, le chauffage.

9.—Soumis un rapport du Chef du département des Maladies Contagieuses recommandant que M. Pagé soit chargé de la construction de la clôture autour du terrain de l'Hôpital des Varioleux.

Résolu: De référer au Médecin Officier de Santé pour son approbation.

10.—Soumise une communication du Secrétaire Trésorier de la Municipalité de Ste-Geneviève, informant la Cité qu'un règlement sera présenté à la Législature à l'effet d'autoriser ladite Municipalité de construire un système d'aqueduc.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport et citation de la Loi se rapportant à cette question.

11.—Soumis un rapport du Greffier de la Cité transmettant un compte de M. Champagne, huissier, pour signification d'extraits et résolutions du Conseil, à la Montreal Street Railway.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si M. Champagne peut faire ces services sans nuire à ses devoirs et s'il a droit à des honoraires en sus de son salaire de \$600.

12.—Soumise une demande de la Municipalité de la Pointe aux Trembles, demandant l'aide de la Ville, aux victimes de l'incendie qui a dévasté la dite Municipalité.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$1,000 soit votée à cette fin.

13.—Soumis un rapport conjoint du Greffier de la Cité, du Président du Bureau des Evaluateurs, du Contrôleur et Auditeur et du Trésorier de la Cité, en réponse à une demande du Conseil, "re" département d'élections.

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil.

14.—Soumise une lettre des Architectes Marchand & Haskell, transmettant l'acceptation par écrit des Contracteurs Peter Lyall & Sons Ltd., pour l'annexe de l'Hôtel-de-Ville, de construire ladite bâtisse 39 pieds plus à l'est, tel que décidé antérieurement.

Résolu: De transmettre ladite correspondance au Conseil.

15.—Soumis un rapport du Surintendant des Licences, déclarant que par suite de la maladie de M. E. Lacroix, il est obligé de déplacer un ou deux inspecteurs pour subvenir à la besogne de son bureau.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

5.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending that Mr. A. Tremblay be refunded a deposit of \$120, made in connection with the contract for the furniture supplied to the Small-Pox Hospital.

Resolved: To authorize the refund of said deposit.

6.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 3rd July 1912, whereby the Board of Commissioners are requested by Ald. Monahan, to state whether they have referred to the Board of Ry Commissioners the application of the Grand Trunk Ry Co. for permission to lay tracks on the dyke, in St. Gabriel ward.

Resolved: To inform Council, in reply that they have not done so.

7.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 3rd of July 1912, referring back to the Board of Commissioners a report recommending that permission be granted to the Grand Trunk Ry Co., to lay 5 tracks across Lusignan street.

Resolved: To reaffirm the report dated the 22nd June 1912 and to add thereto the following condition:

"The Grand Trunk Ry Co., before laying said tracks, shall remove the gate situated on the north side and erect the same in such a way as to enclose all the tracks.

8.—Resolved: That the City Treasurer be requested to report on the value of the lodging at present occupied by Mr. Lajeunesse, in the City Hall, lighting and heating included.

9.—Submitted a report from the Chief of the Contagious Diseases department recommending that Mr. Pagé be awarded the contract for the construction of a fence around the grounds of the Small-Pox Hospital.

Resolved: To refer the same to the Medical Health Officer for his approval.

10.—Submitted a communication from the Secretary Treasurer of the Municipality of St. Geneviève, informing the City that a by-law will be submitted to the Legislature to authorize the said Municipality to construct a water-works system.

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report and with a request that they mention the law bearing on this matter.

11.—Submitted a report from the City Clerk transmitting an account from Mr. Champagne, bailiff, for serving extracts and resolution of Council upon the Montreal Street Railway.

Resolved: That said report be referred to the Law Department in order to ascertain whether Mr. Champagne can do such work without interfering with his duties and if he is entitled to any fees over and above his salary of \$600.

12.—Submitted a communication from the Municipality of Pointe aux Trembles, asking the City for contribution for the relief of the victims of the conflagration which has desolated said Municipality.

Resolved: That a report be made to Council recommending that a sum of \$1,000 be voted for said purpose.

13.—Submitted a joint report from the City Clerk, the President of the Board of Assessors, the Comptroller and Auditor and the City Treasurer, in reply to a question put by Council "re" election department.

Resolved: That said report be transmitted to Council.

14.—Submitted a letter from Marchand & Haskell, architects, transmitting the written agreement of Peter Lyall & Sons, Ltd., contractors for the City Hall Annex, to construct said building 39 feet further east, as previously decided.

Resolved: That said letter be transmitted to Council.

15.—Submitted a report from the Superintendent of Licenses stating that, owing to the illness of Mr. E. Lacroix, he was obliged to retain the services of one or two inspectors to do the work of his office.

Resolved: To concur in said report.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.

* * *